
Verzonden: 

maandag 

17 

‘maart 
2025 09:21 

Aan: 

eene: 
com” 

esn. 
com> 

Onderwerp: 

RE: Punten 
raadsvergadering 

18 maart 

Goedemorgen, 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Uw mails 

zijn 

in 

goede 
orde ontvangen 

en 

doorgestuurd 

naar de wethouder. 

Met 

vriendelijke groet, 

J 

Ondersteuning 

bestuur en directie 

Concernstaf 

Tel. 0523 

hardenberg.nl 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Vrijdagmiddag afwezig 

Bezoekadres: 

Stephanuspark 1, 
7772 HZ 

Hardenberg 

Tel. 14 0523 

Postadres: 

Postbus 500 

7770 BA 

Hardenberg 

www.hardenberg.nl 

  

Van: 

MMM 
oomai.com 

MMM @omai.com> 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: 

zondag 

16 
maart 

2025 12:10 

Aan: 

BEI 

herdenberg.nl> 

Onderwerp: 

FW: Punten 

raadsvergadering 

18 maart 

Urgentie: Hoog 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Geachte 

NE. (geanonimiseerd)

Graag 

zou ik een bericht 
ontvangen 

of u deze mail en 

mijn vorige 

mail hebt 

doorgestuurd 

naar de 
wethouder, 

Met 

vriendelijke groet 

Van: 

BEN 

eo 
mai.com 

MMM eonai.com> 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verzonden: 

zondag 

16 maart 2025 12:05 

Onderwerp: 

Punten 

raadsvergadering 

18 
maart 

Urgentie: Hoog 

(geanonimiseerd)

Geachte hr 

Offinga 

en 

wethouders, 

Afgelopen donderdag 
13-03-2025 

ben ik 

bij 

de 

informatiebijeenkomst geweest 
waar weer zo’n 1200 mensen 

waren die hun 

ongenoegen 

en ontevredenheid hebben 

geuit 

over het feit dat er 7 locaties 

aangewezen zijn 

waar 

mogelijk 

een AZC zou kunnen komen voor 355 asielzoekers. 

Maandag 

10-03-2025 waren er ook ruim 1200 mensen 

aanwezig bij 

de informatieavond. Dat is totaal al 

ruim 

2400 

mensen die een 

duidelijk NEE zeggen 
tegen 

een nieuw te bouwen AZC in de 
gemeente Hardenberg. 

Hier 

zijn 

de mensen 

nog 

niet 

bijgerekend 

die vanuit Dedemsvaart niet de 

mogelijkheid 

hebben 

gekregen 

om naar 

deze informatieavond te komen. 

Het 

lijkt mij 

nu wel zeer 

duidelijk 

dat de inwoners van de 
gemeente Hardenberg 

NIET zitten te wachten 

op 

een 

nieuw te bouwen AZC in de 
gemeente. 

Niet in 

Hardenberg, 

Niet in 
Dedemsvaart, Nergens 

in de 
gemeente 

Hardenberg!! 

Dit was 
LUID 

en DUIDELIJK te HOREN. 
  

U hebt zelf de indrukwekkende verhalen kunnen horen van de mensen die 

gesproken 

hebben : 

* 

Kinderen die in elkaar 

zijn geslagen 

« 

Mensen die worden 

bespuugd 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



* 

Mensen die worden beroofd 

* 

Als er ruzies 

zijn 

hebben de asielzoekers messen 

op 

zak en vallen anderen hier mee aan 

Eris zelfs een 

steekpartij geweest 
met 

dodelijke afloop! 

* 

Meisjes 

en 

jonge 

vrouwen die worden 

lastig gevallen 

door 

groepen 

asielzoekers 

* 

Inwoners durven niet meer in het donker alleen 

op 

straat te 
wandelen, gevoel 

van 

onveiligheid 

* 

Winkeldiefstallen 

waarbij sommige 

winkeliers er helaas voor hebben 
moeten 

kiezen om hun winkel 

hierdoor te 

gaan 

sluiten 

* 

Vernielingen 

die 

gepleegd 

worden aan auto’s 

* 

Stelen van fietsen en andere 

bezittingen 

van inwoners 

* 

Behoeftes die 

gedaan 

worden in tuinen van omwonenden en 

ga 

zo maar door … … er kwam 

geen 

eind aan 

de verhalen. 

U hebt met elkaar kunnen horen wat voor 

gevolgen 

dit heeft 

op 

de kinderen en mensen die dit 
aangaat, 

denkende aan de in de rolstoel die 

gewoon 

doods 

bang 

is en hierdoor niet meer kan 

lopen. 

En het 

kindje 

dat in elkaar 

geslagen 

is en nu niet meer naar school 

durft 

als er een AZC in de buurt is. De 

mensen 

zijn 

allemaal BANG aan het worden. 

(geanonimiseerd)

Dit allemaal heeft zeer veel indruk 

gemaakt op mij 

maar ook 

op 

de vele andere mensen die 

aanwezig 

waren 

tijdens 

deze 

bijeenkomst. 

De 

spreker ( 

uit Dedemsvaart die 

maandag 

ook 

aanwezig 

was en daar ook heeft 

gesproken tijdens 

deze 

bijeenkomst ) 

had de zaken 

goed 

voorbereid en 

gaf 

aan dat de 

gemeente 

onder de 

spreidingswet uit 

kon komen. 

Waarom 
gaat 

de 
gemeente 

dit dan toch 

nog 

allemaal 
onderzoeken, 

ik 

begrijp 

dit echt NIET! Deze had de 

papieren 

allemaal zeer 

goed 

voor elkaar. Aan deze kan de 
gemeente 

een GROOT voorbeeld nemen! 

Deze heeft 

gisteravond 

wederom 2x 

gesproken 

en sloot af met een hele mooie 

duidelijke boodschap! 

Hr Mussche 

gooit 

iedere keer alles 

op 

het feit dat we een 

verantwoording 

hebben omdat de 

spreidingswet nog 

steeds 

geldig is, 
dit is 

volgens 

bovenstaande uit Dedemsvaart NIET waar! Ik zou zeker aanraden om 

op 

zeer korte 

termijn 

met deze 

mr 

in 

gesprek 

te 

gaan, 

deze maak 

je 

niets 

wijs. 

Deze heeft al 

heel veel voorwerk 

gedaan 

waardoor de 
gemeente 

veel minder hoeft te onderzoeken en dan 

lijkt 

het 

mij 

heel snel 

klaar. Er zou dan zelfs 

op 

8 

april 

al een 

beslissing gedaan 

kunnen worden. Deze 

gaf 

aan wel in 

gesprek 

te willen met u. Ik denk dat dit heel 

erg 

veel rust 
gaat 

geven 

binnen uw 

gemeente 
en ook voor u zelf. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

Waarom zoveel 

negatieve tijd 

en 

energie ergens 

in steken 

terwijl 

u hebt kunnen zien en horen met elkaar hoe de 

inwoners er over denken. 

Ten eerste is het zonde van de 

tijd. 

In de 
gemeente zijn 

veel 

belangrijke 

zaken waarvoor ook een 

oplossing 

moet 

komen, 
denk 

hierbij 

aan de 

woningnood. Jongeren 

willen ook 

graag 

een 

woning 

in de 
gemeente 

maar deze 

zijn 

er niet omdat de statushouders die in de 

gemeente 

wonen ook een 

woning 
moeten 

hebben en deze veelal 

voorrang krijgen op eigen 

inwoners. 

Omgekeerde 

wereld! 

Het is een win win situatie als er GEEN AZC meer 

komt, 
dan 

zijn 

er ook 

geen 

statushouders meer in de 

gemeente 
en is er hierdoor 

gelijk 

weer ruimte voor de 

jongeren 

om een 

woning 

te 

krijgen. Lijkt mij 

een zeer 

goed plan! 

En dan kan u 

zeggen 

dat de asielzoekers door moeten stromen omdat er anders 

geen plekken 

meer 

zijn 

om ze 

op 

te 

vangen. 

Maar VOL =VOL. 

U werkt als 
gemeente 

zelf mee door de asielstroom door te laten 

gaan 

door weer een nieuw AZC te 

gaan 

bouwen. Er 

zijn genoeg 

andere landen waar de asielzoekers ook naar 
toe 

kunnen maar ze 
weten 

dat ze in 

Nederland alles voor elkaar kunnen 

krijgen. 

Zij krijgen 

overal 

geld 

voor 

terwijl 

er heel veel Nederlanders 

noodgedwongen op 

straat moeten leven en naar de 

voedselbank moeten omdat er 

geen geld 

meer is. 

Ten tweede 

jullie 

hebben 

duidelijk gehoord 

hoe de inwoners denken over een nieuw te bouwen AZC wat weer 

vreselijk 

veel 

geld gaat 
kosten. Het 

mag 

dan zo 

zijn 

dat het COA dit 
gaat 

betalen zoals de 
gemeente aangeeft 

maar ook dat betalen 

wij 

als 

burgers 

allemaal door de 

torenhoge belastingen 

overal 

op. Wij 

betalen als inwoners 

van Nederland allemaal mee aan deze asielcrisis waar 

wij 

als inwoners van Nederland helaas NIETS over 
te 

zeggen 

hebben. Het wordt ons 

gewoonweg opgelegd. 

Ten derde 

geven jullie 

aan de 

veiligheid 

van in de inwoners NIET 

volledig 

te kunnen 

garanderen, 

de 

veiligheid 

word 

nog 

weer onderzocht 

geeft 

hr Mussche aan. Als ik dan hoor 

op 

in de informatieavond dat de 

aanrijtijd 

van 

de 

politie 

ontzettend 

lang 

is en dat de 

politie 

ook maar zeer 

weinig mag 

en doet. Dit 

geeft mij, 

en zoals 

jullie 

LUID en 

duidelijk 

hebben kunnen HOREN de rest van de inwoners ook een 

erg onveilig gevoel! 

En door 

onderzoeken te 

gaan 

doen vanuit de 
gemeente 

wordt de 

veiligheid 

echt niet 
vergroot bij 

de inwoners. Het 

vertrouwen 
hierin is 

volledig weg 

en komt ook echt niet meer 

terug. 

De 

gemeente 

wil 
tot 

in den 
treure 

alles maar 

blijven 

onderzoeken werd 

aangegeven 

door hr Mussche 
, 

maar waarom? Luister maar eens een keer naar de 

    



mensen in uw 

gemeente, 
dan 

zijn 

deze onderzoeken niet meer 

nodig. 

Dan de uit Waddinxveen die 

aangaf 

dat het 

goed 

zou 

zijn 

dat er een referendum zou komen in de hele 

gemeente Hardenberg. 

Hier werd 

nauwelijks op gereageerd 

door hr Mussche. 

Terwijl 

de 

aanwezigen 

hier 

allemaal VOOR 

zijn. 

Dit 

geluid 

was ook weer 

duidelijk 

te HOREN. Ik 

ga 

er vanuit dat het maken van een 

simpel 

referendum 

besproken gaat 

worden in de 

raadsvergadering op dinsdag 

18 
maart 

2025. 

Een 

simpel 

WEL of GEEN AZC in de 
gemeente Hardenberg. 

En dit dan 

persoonlijk 

naar iedereen in de hele 

gemeente 
te sturen naar inwoners van 18 

jaar 

of ouder. EERST een referendum 

gaan 

doen voordat de 
gemeente 

zelf besluiten 
gaat 

nemen over het nieuw te 

plaatsen 

AZC in de 
gemeente Hardenberg. 

We 

zijn 

immers een 

democratie!! 

Ik weet zeker dat er meer dan 

genoeg 

inwoners 

zijn (geen 

mensen die in de 

gemeenteraad 

of iets 

dergelijks 

zitten 

) 

die deze stemmen wel willen tellen! Dit hoeft dus 

geen 

excuus te 

zijn. 

Maar ik denk dat ik het antwoord al wel 
weet, 

er komt 

geen 

referendum omdat de 
gemeente 

de uitkomst zelf al 

wel kan bedenken dat de 

grote 

meerderheid NEE 

zegt tegen 

een nieuw 
te 

bouwen AZC ! En de 

gemeente 

hier dus 

geen geld 

meer aan kan verdienen. 

De 

asielopvang 

is een 

groot 
verdienmodel. Hr Mussche 

gaf 

aan niets te verdienen aan de 

opvang 

van 

asielzoekers wat 

op 

de informatieavond 

gewoon 

werd 

weggelachen 

door de bezoekers. 

Wij, 

de inwoners 

zijn 

echt niet 

gek! 

Je kunt overal vinden 
wat 

een asielzoeker de 

gemeente oplevert. 

Als een asielzoeker niets 

op 

zou leveren dan zou de 
gemeente 

zich ook echt wel tien keer bedenken om 

asielzoekers 

op 

te 

vangen. Nogmaals, 

het is 

gewoon 

een verdienmodel! 

(geanonimiseerd)

  

  

Ik ben er zeker van dat de 

omliggende dorpen 

ook absoluut NIET zitten 
te 

wachten 

op 

een nieuw 
te 

bouwen 

AZC in hun achtertuin met alle 

negatieve gevolgen 

die een AZC met zich 

meebrengt 

Zelfs hr Huzen uit Nieuw 

Weerdinge 

was 

aanwezig tijdens 

deze avond om 

zijn ervaringen 

te vertellen uit hoe het 

er 
in Ter 

Apel 

aan 
toe 

gaat. 

Dan 
moeten 

de 

ogen 

toch echt een keer 

open gaan bij 
u 

allen! Dit 
moeten 

wij 

niet 

nog 

langer 

willen als 
gemeente. 

U bent de 

burgervader 

en u en uw wethouders hebben 

verantwoordelijkheden 

naar 

uw inwoners. Dit kan u doen door te 
stoppen 

met het huisvesten van een AZC binnen uw 

gemeente. 

Door de idiote 

spreidingswet 

worden 

wij omsingelt 

in heel Nederland door de asielzoekers die hele andere 

normen en waarden hebben dan ons. Dit is 

erg beangstigend. 

En dan 

mag 

het woord 

“ 

omvolking 

“ 

misschien 

niet 

genoemd worden, 
dit 

schijnt 

een 

grote 
schande te 

zijn zeggen 

een aantal 

partijen 

maar het is 

gewoon 

de 

WAARHEID! 

Heel 

erg jammer 

dat 

bij 

een aantal 
mensen, 

waaronder de 

gemeente 

de 

ogen nog 

steeds niet 

open gaan. 

Maar 

geloof mij, 

de 

ogen 

van 

jullie gaan 

over niet al te 

lange tijd 

ook 

open 

en dan is het TE LAAT. 

Ook is het 

erg jammer 

in Dedemsvaart alleen de inwoners te informeren die in een straal binnen 1 kilometer 

van het 

mogelijk toekomstig 

AZC komen 
te 

wonen. Dit is 
te 

gek 

voor woorden. De 
rest 

van de inwoners worden 

op 

deze manier 

gewoon 

buiten 

gesloten. 

Het 
gaat 

een IEDER in Dedemsvaart aan en niet alleen maar de 

mensen die in een stroom binnen 1 kilometer van het 

mogelijk toekomstig 

AZC komen te wonen. 

Wij krijgen 

allemaal te maken met de overlast die een asielzoekerscentrum met zich 

meebrengt 

en niet alleen de 

mensen die binnen een straal van 1 kilometer wonen. Heel 

erg bijzonder 

dit. De 

gemeente 

had 

gehoopt 

dat dit 

nieuws zich niet zo snel zou 

verspreiden 

zodat de 
gemeente 

gewoon op eigen 

voet een besluit had kunnen 

nemen. De 
gemeente 

baalt dat er zoveel weerstand komt vanuit de 
gemeente. 

Het is 
tevens 

jammer 

dat de 

raadsvergadering 

in het 

gemeentehuis plaatsvindt 

en niet in de evenementenhal 

zoals een 

spreker 

voorstelde. Het is wel 

fijn 

dat de 

raadsvergadering 

online te 

volgen 

is aankomende 

dinsdag 

18 

maart. Ik 

ga 

er vanuit dat er ook ruim 

op tijd 

en 

duidelijke 

word 

aangegeven 

via social media hoe de 

inwoners deze 

raadsvergadering 

thuis kunnen 

volgen 

zodat iedereen 

op 

de 

hoogte 

is wat er wordt 

besproken 

tijdens 

deze 

raadsvergadering. 

Dat de inwoners ook 

duidelijk 

kunnen horen dat 

daadwerkelijk 

alle 
punten 

die 

tijdens 

de informatieavonden 

ingebracht zijn besproken 

worden en niet zomaar van tafel 

geveegd 

worden zoals al te vaak 

gebeurd 

is. De 

inwoners van de 
gemeente Hardenberg zijn 

er helemaal klaar mee!! De inwoners 

gaan kijken 

en luisteren naar 

wat u 

gaat zeggen 

en 

bespreken tijdens 

deze 

raadsvergadering. 

  

  

  

U hebt ook LUID en DUIDELIJK kunnen HOREN dat de inwoners het heft in 

eigen 

hand 

gaan 

nemen en zelf af 

gaan 

werken met de asielzoekers mochten er 

problemen 

komen. Ik denk dat we dit moeten voorkomen en dit 

kunnen 
we 

voorkomen door GEEN nieuw AZC 
te 

bouwen 
en 

gewoon per 
maart 

2026 het 

huidige 

AZC 
te 

sluiten. 

U weet immers hoe de inwoners er nu over denken. 

  

Mocht er 

nog 

weer een informatieavond worden 

gehouden 

in de evenementenhal in 

Hardenberg 

dan zou het 

fijn 

zijn 

als 
er 

vanuit Dedemsvaart ook bussen 

geregeld gaan 

worden vanuit de 

gemeente. 

De informatieavond werd 

nu 15 kilometer 

verderop gehouden. 

Er waren veel inwoners uit Dedemsvaart die ook 

graag bij 

deze 



informatieavond 

aanwezig 

hadden willen 

zijn 

maar dit nu niet konden doordat deze mensen niet in het donker 

durfden 
te 

rijden 

of dat ze 

geen 

vervoer 
ter 

beschikking 

hadden. 

Anders waren er 

nog 

veel meer inwoners uit Dedemsvaart 
geweest 

en was zelfs de evenementenhal te klein 

geweest. 

Ik 

hoop 

dat 

op 

18 
maart 

alle 

punten 

die 

op 

beide informatieavonden 

zijn 

binnen 

gebracht 

ook 

daadwerkelijk 

besproken 

worden. En dat er dan ook 

duidelijk 

bekend 

gemaakt 

wordt wanneer er 

tijdens 

een 

volgende 

vergadering 

weer over het 

mogelijk toekomstig 

AZC 

gesproken 

word. Datum en 

tijdstip graag 

vermelden via 

social media en de Toren zodat een iedereen in de 
gemeente Hardenberg 

hiervan 

op 

de 

hoogte 

is. 

Tevens zou ik voor willen stellen dat mochten de 

gemeenteraad gaan 
stemmen 

over wel of GEEN AZC in de 

gemeente Hardenberg 

dat dit dan ook 

gewoon 

online te zien is. Dan 

pas 

kunnen de inwoners van uw 

gemeente 

alvast een bewuste keus 

gaan 

maken voor de 

gemeenteraadsverkiezingen 

voor 

volgend jaar 

maart 2026. 

  

  

  

Ook wil ik 

nog 

even een 

opmerking 

maken over onze 

burgervader 

hr. 

Offinga. 

Onze 

burgervader 

hr 

Offinga, zegt 
op 

20 

juli 

2022 dat 

hij erg 

baalt van de overlast door asielzoekers. De 

beveiliging 

wordt 

opgeschroefd 

en er 

volgen 

ook 

gebiedsverboden 

voor de asielzoekers. Maar zoals u allen 

gehoord 

hebt 

op 

de informatieavonden is hier niets van terecht 

gekomen. 

De overlast neemt zelfs 
toe, 

steekpartijen 

zelfs 
met 

dodelijke afloop. 

De asielzoekers 

lopen 

en fietsen 

letterlijk 

overal 
met 

alle 

gevolgen 

van 

dien. 

Maar.…….wat 
zegt 

dezelfde 

burgervader op 

14 maart 2025? Dat deze 

burgervader 

meer 

problemen 

heeft met de 

eigen jeugd 

uit de 
gemeente 

dan met de asielzoekers. Hoe dan!! Dit 

geeft 

toch heel 

erg duidelijk 

aan dat onze 

eigen burgervader 

niets om de 

eigen burgers geeft, 

alles draait alleen maar om 

geld. 

Ik ben benieuwd hoe of 

onze 

burgervader 

deze 

uitspraak 

uit 
gaat leggen tijdens 

de 

raadsvergadering. 

Want dit 

mag natuurlijk 

ook niet 

onder de tafel 

geveegd 

worden. Voor onze 

eigen jeugd 

is er niets meer te doen in de hele 
gemeente, 

de 

jeugd 

verveeld zich en dit is absoluut niet 

goed 

te 
praten 

als ze hierdoor overlast veroorzaken. Maar ook onze 

jeugd 

gaan 

de 

ogen open 

en zien dat er voor de asielzoekers alles uit de kast 

gehaald 

word en voor de 

eigen 

inwoners 

niet meer 

gerealiseerd 

kan worden. 

U 

gaf 

zelf aan dat we in een democratische 
gemeente 

wonen dus dan 

mogen 

we ook allemaal HOREN en ZIEN 

wat er 

besproken 

wordt 

tijdens 

de 

raadsvergadering. 

Ik 

hoop op 

reactie van uw 

kant, 

Met 

vriendelijke groet (geanonimiseerd)


